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Håvard Sommerseth – om meg

42 år, gift, 3 barn
Bosatt på Kløfta i Ullensaker kommune

Utdannelse:
> Bachelor (ingeniør) innen konstruksjon ved Høgskolen i Oslo (2008)
> Master (siv.ing) innen Industriell Økonomi ved Universitetet i Stavanger (2010)

Erfaring:
> 4 år med IT-drift (Telenor internett og Statens Vegvesen)
> 1,5 år innen Olje og Gass (Prosjektkoordinator subsea/Piping designer/Material handling)
> 4 år som RIB (Rådgivende Ingeniør Bygg) (Jobbet i ulike selskaper som innleid konsulent, jobbet mye 

med 3D modellering av stål og betong, men også med dimensjonering og analyser av 
statikk/vind/jordskjelv samt noe prosjektledelse/prosjekteringsledelse)

> BIM rådigver hos Statsbygg og prosjektleder for SIMBA siden 2016 – 2018
> Prosjekteringsleder hos PEAB 2019-2020
> BIM leder i Sporveien fra mai 2020
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Erfaringer med VDC

> VDC sertifisert mai 2020 Stanford + NTNU 

> Implementert VDC på Årneskvartalet (PEAB)

> Implementert VDC på Waldemars Tårn (PEAB)

> VDC mentor Stanford + NTNU 2021
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Planer for VDC i Sporveien

> Viktig med VDC kompetanse hos byggherrer

> BIM er nytt for Sporveien. BIM-leder rollen er nyopprettet. VDC er ukjent for de 
fleste

> Trå varsomt

> Implementere gradvis

> Håper å kunne ta med et team fra Majorstuen stasjon på neste VDC sertifisering, 
men dette er avhengig av at dette bestilles av Oslo kommune.
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Tema for neste møte VDC

> Implementering

– Utfordringer

– Dårlige erfaringer

– Frustrasjon
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Takk for meg
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